



# JURIDISKA FÖRENINGEN

Box 207, 221 00 LUND

*besöksadress*

Winstрупsgatan 8, 3:e vån

*telefon*

046 - 18 88 12

*telex*

046 - 18 87 57

*e-post*

[jf@jlf.se](mailto:jf@jlf.se)

*bankgiro*

171-3148

*org.nr*

845001-1732

## Kursombudsmöte den 13/12 2018

---

### § 1 Mötets öppnande

Mötet öppnas.

### § 2 Godkännande av dagordning

Mötet godkänner dagordningen.

### § 3 Närvaro

Styrelsen JF:

Isac Nyman

Tjänstemän UU:

Abtin Khoshnood

Felicia Johansson

Sofie Wändahl

Ava Baghchesara

Ella Sjöbeck

Kursombud från samtliga grundterminer fanns representerade på mötet.

### § 4 Rapport från Utbildningsutskottet och JF

JF:

Sofie är på semester så styrelsen har hjälpts åt att täcka upp på diverse ställen. Isac har bl.a. varit på OK, som har pratat om anställningsordning och ranking. Också varit på möte om Brunnshög och SVS där OK bestämde hur de skulle ställa sig i frågan, och beslutade att man tycker att forskning från LTH och

ALG

SW

naturvetenskapliga fakulteten ska flytta ut till Brunnshög, jämte en kravlista. I övrigt så sysslar JF för tillfället mycket med Musikhjälpen.

Sofie: Arbetet med temaveckan är igång så smått, vilket vi kommer prata om lite mer senare. Vi håller även på att starta upp studiementorskapsprogrammet så att detta kommer igång till våren.

Felicia: Fortsatt arbete i arbetsgruppen som arbetar med terminstiderna.

Abtin: Var på NUGA-möte förra veckan, tog upp temaveckan vilket fakulteten verkar tycka är en bra idé. Fördjupningskurserna diskuterades också och JF berättade att man håller på med utformningen av en enkätundersökning, vilket fakulteten också verkar ställa sig positiva till.

Ava presenterar sig.

## § 5 Rapport från kursombuden

T1: Hade tenta i måndags. Folk är lite missnöjda med seminarierna då det är ett dåligt diskussionsklimat. I övrigt är det bra.

T2: Saknar information om hur många poäng man kan få på delfrågor på tentan. Mycket klagomål på immaterialrätten, t.ex. gick man igenom mönsterrätten på tio minuter.

T3: Framkommit kritik mot krocken mellan T2-tentan och T3-tentan som är förlagda på samma dag i januari.

T4: Har tenta i skatterätt nästa vecka, de flesta verkar tycka att kursen har varit bra överlag.

T5: Det är kallt i Tryckeriet. Har haft muntliga redovisningar och det var ett tillfälle när det bara var en examinator på plats trots att det egentligen ska vara två.

T6: Skriver uppsats och det flyter på bra.

## § 6 Önskelistan

### *Önskemål från studenter och kursombud*

- Swish i repan
- Källsortering (inspiration från matteannexet)
- Dåligt att det finns askkoppar i anslutning till entréer då det leder till att folk står och röker där

A.G.

SW

- Hämta ut skrivningsnummer digitalt
- Förvaringsskåp
- Önskemål om digitalt bokningssystem för grupprum
- Önskemål om att kunna se lediga grupprum och salar i realtid
- Fler höj- och sänkbara bord

### § 7 Angående temaveckan för att motverka psykisk ohälsa

UU informerar om att arbetsgruppen för psykisk ohälsa gärna tar hjälp av kursombuden i arbetet med temaveckan till våren. Man anmäler intresse genom att skicka ett mail till utbildning@jf.se.

### § 8 Övriga frågor

Inga övriga frågor.


### § 9 Nästa möte

Inget möten för vårterminen inbokade, information kommer längre fram.

### § 10 Mötets avslutande

Mötet avslutas.

SW   
Sekreterare, Sofie Wändahl

  
Justerare, Abtin Khoshnood A.G.